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بهروز نوروزی فرد:

بیشترین تأثیر را در قهرمانی داریم

بهروز نوروزی، مدافع پیکان با اشاره به بازی های سخت تیمش در ۴ هفته 
پایانــی می گویــد: »هفتــه بعد بــا تراکتور بــازی داریم، آنها تیم بســیار خوبی 
هستند. ما در سه دیدار دیگر باید به مصاف پرسپولیس و سپاهان مدعی 
و همچنیــن تیــم بســیار خــوب مــس رفســنجان برویــم. تمــام بازی هــای ما 
سخت پشت سر هم افتاده اما تمام تلاش خودمان را برای کسب بهترین 
نتایج خواهیم کرد. فکر می کنم بیشــترین تأثیر را در تیم قهرمان داریم.«

پیمان میری:

مدیون منصوریان هستم

پیمــان میــری، بازیکــن نفــت مسجدســلیمان با اشــاره بــه بازی ایــن هفته تیمش 
مقابــل فــولاد می گویــد: »تیــم فــولاد بســیار خــوب و قابــل احتــرام اســت. آقــای 
منصوریان از مربیان بسیار خوب است که سابقه همکاری با ایشان را در تیم امید 
داشتم. ایشان من را از لیگ یک به تیم ملی امید دعوت کرد و زندگی فوتبالی ام را 
مقداری مدیون ایشان هستم. با تدابیر آقای اشکش و کادرفنی بازی خوبی ارائه 
می دهیم. ۴ فینال داریم و تمرکزمان را باید بالا ببریم و بهترین نتایج را بگیریم.«

سعید اخباری:

مدعی هستیم

ســعید اخبــاری، ســرمربی تیــم چادرملــو درباره شــرایط تیمش در روزهــای پایانی 
لیــگ یــک می گویــد: »بایــد با امید به ســمت بازی های بعدی برویم و ان شــاء الله 
بتوانیــم خودمــان را بــه حریفان مــان برســانیم. من به بازیکنانم یقیــن دادم که از 
حریفان مســتقیم حداقل دو تیم امتیاز از دســت می دهند چون هفته های آخر 
حســاس اســت و همــه بازیکنــان می خواهنــد دیــده شــوند  و تمــام تیم هــا همین 
هســتند نگاه مان به آینده و به شــمس آذر اســت. ما هنوز توی کورس هســتیم.«

در آینه لیگ
فوتبال ایران

رنجبری: مساوی با 
فولاد هم به درد ما 

نمی خورد
پیمــان رنجبــری مهاجــم تیــم 
فوتبــال نفــت مسجدســلیمان 
دربــاره شــرایط تیمــش بعــد از 
هــن  ب آ و ذ بــل  مقا زی  و پیــر
می گویــد: »خــدا را شــکر در 
حــال حاضــر بچه هــا بــا انگیــزه و 
روحیــه بالایــی تمریــن می کنند و 
شکست دادن ذوب آهن شرایط 
تیــم را تغییــر داد. ذوب آهن یکی 
از تیم هــای باکیفیت لیگ اســت 
و مــا بــا پیــروزی بر این تیم نشــان 
دادیــم کــه می توانیــم کارهــای 
بزرگ تــری هــم انجام دهیــم.« او 
بــا اشــاره بــه گل ســه امتیازی اش 
این طــور می گویــد: »کیانی فــر 
شــوت فوق العــاده ای زد کــه مــن 
ریبانــد را تبدیــل بــه گل کــردم. 
الان مهــم نیســت چــه کســی گل 
بزند و مســأله مهم این اســت که 
در بازی هــای آینــده نتایــج خوبــی 
بگیریــم و در لیــگ برتــر بمانیم.« 
رنجبری در پاســخ به این پرسش 
کــه آنها چقــدر امیدوار بــه ماندن 
در لیــگ برتــر هســتند این طــور 
ره ای جــز  یــد: »مــا چــا می گو
امیــدوار مانــدن نداریــم و بایــد تا 
آخریــن لحظــه بجنگیــم تــا نفــت 
مسجدســلیمان در لیــگ برتــر 
حفــظ شــود. اتفاقــات زیــادی در 
ایــن فصــل رخ داد و فکــر می کنم 
مشــکلات زیــادی وجــود داشــت 
کــه باعــث شــد شــرایط تیــم بــه 
اینجــا برســد، ولــی حــالا دیگــر 
فکــر کــردن بــه گذشــته فایده ای 
نــدارد و بایــد در چهار بــازی آینده 
بیشترین امتیاز ممکن را بگیریم 
و ببینیــم شــرایط چطــور پیــش 

مــی رود.« 
یــن هفتــه بــازی بســیار  آنهــا ا
حساسی را مقابل فولادخوزستان 
در پیــش دارنــد: »اگر ســه امتیاز 
ایــن بازی را بگیریم قطعاً شــرایط 
مــا بهتر خواهد شــد. مــا در زمین 
فــولاد فقــط به برد فکــر می کنیم 
و حتــی مســاوی در ایــن بازی هم 
بــه درد نفــت مسجدســلیمان 

نمی خــورد.«

خوش کفا: با شکل 
و شمایل خوبی به 
اصفهان می رویم

علیرضــا خوش کفــا مدافع ملوان 
بــا انتقــاد از داور بــازی تیمــش 
مقابــل تراکتــور می گویــد: »مــن 
نزدیک تریــن شــخص بــه صحنه 
پنالتــی بــودم. داور وســط زمیــن 
بــود و خــدا را گــواه می گیــرم 
دروازه بــان مــا بــا بازیکــن حریــف 
برخــورد نداشــت. امــکان نــدارد 
یــک بازیکــن بــا بازیکــن دیگــر 
برخــورد کنــد و اینگونــه پــرش 
کنــد و ۴ متــر آن طرف تــر بیفتــد. 
درصورتــی این اتفــاق می افتد که 
خــودت در ســرعت دایــو بزنــی. 
ناراحــت و شــرمنده هــواداران 
شــدیم هرچند طرفــداران طوری 
بــا مــا رفتــار کردنــد کــه انــگار 
ســه امتیــاز را گرفتیــم و خیلــی 
خوشحالشان کردیم چون چیزی 
کــم نگذاشــتیم. مــا در بــازی بــا 
لومینیــوم اراک هــم از داوری  آ
ضــرر دیدیم. دو ســه امتیاز الکی 

از دســت مــا درآمــد.« 
خوش کفــا در مــورد بــازی بــا 
یــد:  ین طــور می گو ســپاهان ا
»ســپاهان دارد بــرای قهرمانــی 
می جنگــد و بــازی ســختی در 
اصفهــان داریــم ولی خدا را شــکر 
ما شــکل و شــمایل خوبی در این 
هفتــه داشــتیم،  بــا روحیــه کار 
می کنیــم و نتیجــه اش دســت 

ســت.« خدا

رسول کربکندی: سپاهانی ها انگیزه کافی برای قهرمانی را دارند 

سپاهان شایسته قهرمانی است

ما 12 هفته است 
که نتوانسته ایم 

نتیجه بگیریم. 
به همین دلیل 

از هواداران مان 
عذرخواهی 

می کنیم. امیدوارم 
در ادامه راه و در 

جام حذفی بتوانیم 
نتایج خوبی بگیریم 

و آنها را خوشحال 
کنیم

رســول کربکنــدی مربــی اســبق تیــم 
فوتبــال ســپاهان اصفهــان مــورد کــورس 
قهرمانــی ســه تیــم اســتقلال، ســپاهان 
و پرســپولیس در لیــگ برتــر می گویــد: 
»روی کاغــذ شــانس قهرمانــی ســپاهان 
بیشــتر از اســتقلال و پرســپولیس اســت 
چــون 2 مســابقه بــا تیم هــای در آســتانه 
ســقوط دارد و 2 تیــم دیگــر هــم حریفــان 
ممتــازی نیســتند. ایــن هفته اســتقلال و 
پرســپولیس با هم بازی دارند و ســپاهان 
در خانــه بــه مصــاف ملــوان مــی رود. بــه 

همیــن دلیــل می گویم ســپاهان شــانس 
بیشــتری بــرای قهرمانــی دارد. بــا ایــن 
حــال فوتبــال غیرقابــل پیش بینی اســت 
و یــک لغــزش در یــک مســابقه می توانــد 
همــه چیــز را تغییــر بدهــد. ســپاهانی ها 
انگیــزه کافــی بــرای قهرمانــی دارنــد و 
همــه چیــز در ایــن تیــم بــرای قهرمــان 
شــدن مهیاســت. پول و امکانــات خوب، 
بازیکنــان خــوب زیــاد و کادرفنــی خوبــی 
دارنــد بــه همین دلیل می گویم ســپاهان 
شایســته قهرمانــی اســت. اســتقلال هم 

بــا وجــود حــذف از لیــگ قهرمانــان آســیا 
در لیــگ برتــر بــا انگیــزه و خــوب ظاهــر 
شــده اســت. پرســپولیس اگــر در دقیقه 
96 از ســپاهان گل نمی خــورد اکنــون 
ایــن شــرایط را در جــدول لیــگ نداشــت. 
هرچنــد باخت ســپاهان به تراکتور باعث 
شــده کــه هــر ســه تیــم شــانه بــه شــانه 
یکدیگــر برای قهرمانی پیش بروند.« او با 
اشــاره بــه دربی این هفته تهــران این طور 
می گوید: »به نفع هیچ یک از این دو تیم 
نیست که بازی مساوی شود و تیم برنده 

بــرای قهرمانی شــانس دارد اما ســپاهان 
آرزویــش تســاوی دو تیم در دربی اســت. 
در مجمــوع بایــد گفــت 8-7 هفتــه اخیــر 
لیگ بســیار جذاب، دیدنی و مهیج شــده 
است.« سرمربی اسبق سپاهان اصفهان 
در مــورد پیش بینــی خــودش از نتیجــه 
دربــی می گویــد: »من همیشــه می گویم 
دربی تهران مســاوی تمام می شود، چون 
یــک تیــم گل می زند و عقب می نشــیند و 
حریــف بــرای جبــران حملــه می کنــد و در 

آخــر بــازی مســاوی تمــام می شــود.«

 zنقل قول

بازی مهمی مقابل آلومینیوم 
اراک داشتید اما در نهایت به 

تساوی رضایت دادید.
بـــازی با آلومینیـــوم بعـــد از تغییر مربی 
انجـــام شـــد. جـــا دارد از همیـــن جـــا از 
آقـــای مطهری که زحمات زیـــادی برای 
تیم کشـــیدند تشـــکر کنم. بـــه هر حال 
تغییـــر ســـرمربی تصمیـــم باشـــگاه بود 
کـــه یـــک مربـــی جدیـــد و جـــوان اضافه 
شـــود. فکر می کنـــم این تغییر، شـــوک 
مثبتـــی بـــه تیـــم وارد کـــرد. در بـــازی بـــا 
آلومینیـــوم در نیمه اول می توانســـتیم 
بـــه گل برســـیم و تیـــم برتر بودیـــم که از 
موقعیت هـــا اســـتفاده نکردیـــم امـــا در 
نیمـــه دوم بـــازی پایاپـــای دنبـــال شـــد و 
هیـــچ گلـــی زده نشـــد تا بازی با تســـاوی 
بـــه پایان برســـد. ما ۱2 هفته اســـت که 
نتوانسته ایم نتیجه بگیریم. به همین 
دلیـــل از هواداران مـــان عذرخواهـــی 
می کنیـــم. امیـــدوارم در ادامـــه راه و 
در جـــام حذفـــی بتوانیـــم نتایـــج خوبـــی 

بگیریـــم و آنهـــا را خوشـــحال کنیـــم.
این هفته بازی خیلی سختی 
مقابل صنعت نفت دارید...

دقیقـــا همین طـــور اســـت. بـــازی بـــا 
صنعت نفـــت خیلـــی ســـخت اســـت 
چـــون آبادانی هـــا بـــرای بقـــا می جنگند 
و بـــا تمـــام قـــوا بـــه میـــدان می آینـــد. ما 
هم نســـاجی هســـتیم و بـــرای ۳ امتیاز 

تـــلاش می کنیـــم.
آقای ویسی در مصاحبه ای که با 
ایران ورزشی داشت اعلام کرد 

نساجی باید در آبادان ببازد. 
چه نظری در مورد این جمله 
سرمربی صنعت نفت داری؟

صحبـــت خاصی نیســـت. این مســـأله 
نظـــر آقـــای ویســـی اســـت و هـــر تیمـــی 

می توانـــد بـــرای بـــرد تـــلاش کنـــد امـــا 
مـــا هـــم نســـاجی هســـتیم و فوتبـــال 
خودمـــان را بـــازی می کنیـــم. مـــا هـــم 
بـــرای بـــرد بـــه میـــدان می رویـــم و تمام 

تلاش مـــان را خواهیـــم کـــرد.
تغییر سرمربی چه تغییراتی در 

تاکتیک تیم تان ایجاد کرد؟
بی  ســـرمر تغییـــر  رد  مـــو ر  د مـــن 
نمی توانـــم نظـــر بدهـــم. بـــه هـــر حـــال 
ســـرمربی جدیـــد کـــه آمـــد تفکـــرات 
خـــودش را دارد. بایـــد بگویـــم تفکرات 
ســـرمربی اســـپانیایی خـــوب اســـت و 
شـــکل جدیـــدی بـــازی می کنیـــم کـــه 
رونـــد تیـــم هـــم بهتـــر شـــد. امیـــدوارم 
ایـــن بهتـــر شـــدن رونـــد تیـــم تـــوام بـــا 

امتیـــاز باشـــد.
چرا نساجی در نیم فصل دوم تا 
این حد افت داشت که منجر به 

تغییر سرمربی شد؟
شـــرایط تیـــم در نیـــم فصـــل اول 
خـــوب بـــود و نتایـــج خوبـــی گرفتیـــم 
کـــه حتـــی بـــه رده پنجـــم رســـیدیم. ما 
همـــه فکـــر و ذکرمـــان این بـــود که این 
رتبـــه را حفـــظ کنیـــم امـــا نیـــم فصـــل 
دوم عملکـــرد خیلـــی بـــدی داشـــتیم. 
همـــان بازیکنـــان هســـتیم و واقعـــاً 
بایـــد بگویم ســـرمربی مقصـــر نبود اما 
نتوانســـتیم خـــوب نتیجـــه بگیریـــم و 
بـــه رده دوازدهـــم جدول رســـیدیم که 
جایـــگاه خوبـــی نیســـت. ایـــن اتفاق به 
هـــر حال افتاده و نمی شـــود افســـوس 
خـــورد. فقـــط بایـــد تـــلاش بیشـــتری 
 کنیـــم کـــه در ادامـــه و در جـــام حذفـــی 

موفق باشیم.
بازی جام حذفی هم چندان 

سخت به نظر نمی رسد.
قرعـــه بـــدی نیســـت. بـــا پیـــکان بـــازی 
داریـــم کـــه تیـــم جـــوان و خیلـــی خوبی 
اســـت. ســـخت گل می زنـــد و ســـخت 
گل می خـــورد. تیـــم قابـــل احترامـــی 
اســـت. بازی دهـــم اردیبهشـــت برگزار 

می شـــود کـــه تـــلاش می کنیـــم ببریم.
اسماعیل شریفات بعد از بازی 

این هفته گفته بود حق نساجی 
نبود در جام حذفی قهرمان شود. 

چه پاسخی برای این صحبت ها 
داری؟

هـــر کســـی نظـــر خـــودش را دارد امـــا 
فوتبـــال همیـــن اســـت. در آن بـــازی، 
یـــک زمان هایـــی آلومینیـــوم بهتـــر کار 
کرد اما نتوانســـت گل بزند. تیمی هم 
کـــه گل نمی زند جریمه می شـــود و گل 
می خورد. اگر آلومینیوم می توانســـت 
گل بزنـــد باید می زد که این طور نشـــد. 
بـــه هـــر حـــال یـــک ســـال از آن بـــازی 
گذشته است و اینها حرف های خوبی 
نیســـت. در این دوره جـــام حذفی هم 
آنها را حذف کردیم که امیدوارم ســـال 
 آینـــده تلاش بیشـــتری کننـــد و بتوانند 

موفق باشند.

از صنعت نفت برد می خواهیم

مهرداد عبدی: شوک 
مثبتی به تیم وارد شد

آلومینیوم گل نزد و جریمه شد
مهــرداد عبــدی هافبــک نســاجی مازنــدران معتقــد اســت تغییــر ســرمربی، شــوک مثبتی بــه تیــم وارد کــرد و آنها با شــرایط بهتری 
می توانند کار را دنبال کنند. البته عبدی فکر می کند مقصر نتیجه نگرفتن نســاجی، مطهری نبود اما یک ســری بدشانســی باعث 
شــد تیــم تــا رده دوازدهــم جــدول پاییــن بــرود. هافبک نســاجی که بازی بــا صنعت نفت آبادان را خیلی ســخت و مهــم می داند در 

مــورد بــازی بــا آلومینیوم، بازی هفتــه آینده و... صحبت هــای جالبی دارد.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

نیم فصل دوم 
عملکرد خیلی بدی 

داشتیم. همان 
بازیکنان هستیم 

و واقعاً باید بگویم 
سرمربی مقصر نبود 
اما نتوانستیم خوب 

نتیجه بگیریم و به 
رده دوازدهم جدول 

رسیدیم که جایگاه 
خوبی نیست. این 

اتفاق به هر حال 
افتاده و نمی شود 

افسوس خورد. فقط 
باید تلاش بیشتری 

کنیم که در ادامه و 
در جام حذفی موفق 

باشیم


